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Onderwerp COVM Soesterberg

Geachte heer / mevrouw,

Naar aanleiding van de brief van mevr. Dix aan de leden van provinciale staten, alsmede het schrijven van de heer
Benard, besproken in de COVM vergadering, van 4 november jl en de aandacht die daaraan is gegeven door de pers,
stel ik het op prijs om mijn standpunt in deze aan u te verduidelijken.

Van burgemeester en wethouders van De Bilt en van Leusden heb ik bericht gekregen dat de bestuurlijke
prioriteitstelling van die gemeenten niet meer uitgaat naar deelname aan de COVM. Van dit besluit om uit de
commissie te treden, heb ik kennis genomen. Met name vanwege de geringe oppervlakte van deze gemeenten die is
gelegen binnen de 35 KE contour heb ik begrip voor deze besluiten.

Over het al dan niet deel uit laten maken van de omwonenden van deze commissie merk ik het volgende op.
De commissie ex artikel 28 van de Luchtvaartwet is ingesteld  enerzijds ten behoeve van voorlichting aan en overleg
met omwonenden. Anderzijds heeft de commissie een (wettelijke) adviesrol aan de minister o.a. ten aanzien van alle
maatregelen en voorschriften met gevolgen voor de geluidbelasting. In dit kader hecht de minister van Defensie veel
waarde aan de adviezen van de commissie. Omwonenden participeren in de commissie vanuit hun belang in de
overlast die een vliegbasis veroorzaakt. Zij hebben als lid van de commissie een uitermate belangrijke rol in het
signaleren van ontwikkelingen die van invloed kunnen zijn op de geluidhinder van de vliegbasis. Mijn ervaring als
voorzitter is dat de omwonenden deze rol zeer serieus op zich nemen.
Bestuurders zijn lid van de commissie vanuit een breder perspectief . Zij hebben politiek mandaat om alle belangen
die de vliegbasis in dit kader aangaan, te behartigen.

Als voorzitter vind ik het belangrijk dat een juist evenwicht wordt gevonden tussen beide belangen. Dit is ook de
strekking van de considerans van het instellingsbesluit van de minister van Defensie, namelijk dat de commissie
functioneert als een doelmatige organisatie voor het opstellen van adviezen.
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Zoals u weet is in het COVM de wens tot een evenwichtige vertegenwoordiging van genoemde belangen eerder ana
de orde geweest en is besloten naar oplossingen te zoeken. Indien behoefte bestaat aan de inbreng van een groter
aantal  omwonenden wil ik in de volgende vergadering de wenselijkheid van een nieuw te vormen
bewonersplatform agenderen.

Hoogachtend,

J. Binnekamp.
Gedeputeerde water en milieu
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- betrokkenen COVM
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Amersfoortse krant dhr. C Hasselman


